



BIO ENGLISH – BIOGRAPHIE EN FRANÇAIS

Lua Hadar sings her own brand of **cosmopolitan jazz** influenced by pop, funk, Latin, American jazz standards, folk music and international cabaret. Instantly accessible and truly exotic, she has been molded by cultural exchange experiences in places as diverse as Bali, Russia, Switzerland, Japan, Thailand, France and Italy. Her fascination with world cultures is reflected in the sophisticated song choices for her band, **Twist**.

Lua has appeared with her band at The Fairmont Hotel, The Palace of the Legion of Honor, San Francisco's Society Cabaret, The Rrazz Room, The Plush Room and Jazz at Pearl's, New York's Iridium Jazz Club and Cornelia Street Café, the Swan Bar in Paris, Théâtre Les Tisserands in Lille, France, and at the Bangkok International Festival of Dance and Music.

A unique and original vocalist with a soaring range, Lua interprets lyrics in several languages with a charming, swinging delivery, as well as passionate commitment and humor. She has performed as a singer and actor since her New York childhood. Graduating summa cum laude with a B.A. in Theatre Performance, Lua attended the celebrated Neighborhood Playhouse School of the Theatre and The Dalcroze School of Music, also studying with Metropolitan Opera coach, Joan Dornemann.

Hadar is a Credentialed Teacher with a B.A. in Theatre, an M.A. in Education. She has been recognized by the United States Congress and by the California Legislature and has presented at conferences, including the Haki International Children's Art Festival in Fukuoka, Japan, in 2002.

A Teaching Artist with **San Francisco Opera Education** and also at her own Studio NPG, Lua Hadar has instructed in world jazz standards, musical theatre, opera, cabaret, and French chanson. She speaks and can teach in four languages. In 2010, Lua taught a bilingual Master Class for Singers on the Great American Songbook in Lille, France in conjunction with her cultural exchange appearance in concert with 12 French musicians under the direction of bassist and composer Albin Suffys. She returned to Lille in 2015 to teach a Master Class together with pianist David Austin at the Centre Musical "Les Arcades."

EN FRANÇAIS:

Lua Hadar chante le jazz influencé par la musique pop, funk, latine et le cabaret international. Une grande artiste unique et originale avec une voix qui s'élance, Lua interprète des textes en plusieurs langues avec un charme séduisant et beaucoup de swing.

Héritière d'une tradition artistique familiale, son père saxophoniste lui donne un don pour la musique et de sa mère écrivaine, un talent pour la poésie des mots, et de tous les deux, une vision d'un rapprochement des peuples du monde. **The Great American Songbook** était la bande sonore de son enfance à New York. Ses nombreux échanges culturels l'ont formée et ont inspiré chez elle une vision globale du monde. Celle-ci s'impose à travers la chanson qui traite

essentiellement notre humanité commune.

Lua Hadar, professeur titulaire et cantatrice a étudié et interprété le jazz, le théâtre musical, l'opéra, le cabaret, et la Chanson Française. Elle parle et peut enseigner en quatre différentes langues. Elle est professeur diplômée et certifiée avec un "B.A." en théâtre, un "Masters" en éducation, elle a étudié au "Neighborhood Playhouse School of the Theatre, L'Ecole de la Musique du Méthode d'Émile Jaques-Dalcroze, et dans les cours de Master pour les jeunes chanteurs du "Metropolitan Opera". Elle est une artiste avec beaucoup d'années d'expérience professionnelle et aussi un professeur passionnée pour les échanges culturels, et a joué et enseigné en France, en Italie, en Espagne, en Russie, en Suisse, en Thaïland, au Japan, au Bali, au Canada et aux Etats-unis. En 2010, Lua a enseigné un "Master Class" bilingue a Lille, France sur le theme du "Great American Songbook" conjointement et avec la participation en concert de 12 musiciens français sous la direction D'Albin Suffys, compositeur et contre-bassiste. Elle est revenue à Lille en 2015 pour enseigner une Master Class avec le pianiste David Austin au Centre Musical "Les Arcades."

www.luahadar.com

www.likeabridge.net

www.newperformancegroup.org